
  

  

 

MØTE  30.07.02 

  

OLSOKMØTE. 
  

Knut U. var på plass 
ved Storkaia med 

”Lady Olivia” og 

frakta dugnadsgjengen 
over til Brattholmen.  

Frammøte var ikkje det 
heilt store, men 

arbeidet gjekk med liv 

og lyst.  Der vi i fjor 
tok ein meterhøg 

renning, var det i år ti 

nye!  
  

Oppgåva med å gjere 
det framkomeleg på 

Brattholmen vert vel i 

største laget for oss, 
med mindre vi kan få 

firbeinte til hjelp.  Enn 

om vi prøvde med 
geiter?  

Etter ei god arbeidsøkt 
fekk vi servert 

rømmegraut, og det 

smakte fortreffe-
leg!  Ein modig mann, 

Sindre, fekk vekk 
verste sveiten ved å 

hoppe i 

havet. Temperaturen 
var brukbar, sa han! 

  

Tre gjestande båtar 
nytta brygga vår denne 

kvelden, -kjekt å sjå at 
nokon har oppdaga  

 

 

denne perla vår – og 
brukar ho! 

  
Det var ein særs 

givande kveld på ein 

triveleg stad.  Takk til 
dei som sytte for det 

lille ”ekstra”, det som 

gjorde kvelden så 
triveleg for oss! 

 Det var godt å få hvile 
seg litt etterpå. 

 

N.R. 
 

 

MØTE  06.08.02 

  
President Magne 

ønsket velkommen til  
årets første ordinære 

møte.  
 Gjest: Bernt Fylling 
fra Vatne og Tennfjord 

Rotaryklubb. 
Åremål siden 

sist:  Hans Arthur, Jan 

H og Knut U. 
  

Diverse:  Det har vært 

3 sommermøter og 2  
 

 

 

dugnadsmøter på 
Brattholmen i  

sommerferien.  Preside
nten minnet om det 

snart forestående 

Guvernørbesøket som 
skal finne sted den 27. 

august og i den 

anledning også 
”syftemålene” som 

skal være ferdige til 
den tid. 

  

Kveldens program: 
Ferieminner. 

  
Medlemmene ble 

oppfordret til å fortelle 

om sine 
ferieminner.  Den 

første som tok 

utfordringa var Rolf H. 
Rolf hadde satt seg 

som et av sine store 
mål når han ble 

pensjonist å gjøre seg 

godt kjent i ett av 
Norges fylker hver 

sommer.  Dette hadde 
han ikke klart å 

oppfylle, men i år 

hadde han brukt mye 
av sin tid til Vest-

Agder, nærmere 

bestemt i Tovdalen i 
Åmli-området.  Der 

hadde familien et stort 
hytteprosjekt på gang i 

5-600 m høyde over 

havet, og Rolf fortalte 
som vanlig i god 
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fortellerånd om alle 
aktiviteter som de 

hadde foretatt seg der. 
  

Neste medlem ut var 

Rolf R som hadde 
besøkt sin sønn med 

familie i USA.  Turen 

gikk til Michigan og 
den store opplevelsen 

var å se de 4 måneder 
gamle tvillingene som 

de var blitt 

besteforeldre til.  Ellers 
fikk de reist en del 

rundt i området, og 

Rolf hadde vært på 2 
rotarymøter under sin 

reise i USA, noe som 
han på det varmeste 

anbefalte til andre 

rotarymedlemmer når 
de var ute og reiste. 

  
Harald G fortalte om 

tur til Danmark hvor de 

reiste fra Slottsgård til 
Slottsgård og besøkte 

områdene rundt sørøst 

kysten av Danmark og 
rundt i 

Limfjordområdet.  De 
danske Slottsgårdene 

er noe mellom en 

Kro/Motell og 
bondegård, og var en 

fin måte å overnatte på. 
  

Hallvard U hadde vært 

på sin tredje tur til St. 
Petersburg denne 

sommeren, og han er 

en stor beundrer av 
denne fantastisk vakre 

byen.  Myndighetene 
bruker nå mye 

ressurser på å 

restaurere alle gamle 
bygninger til byens 

300 års jubileum neste 
år. 

  
Hallvard hadde også 

prøvd å komme på 

rotarymøte i St. 
Petersburg, og hadde 

gjort seg den flid å lete 

opp klubb og adresse 
før han dro 

hjemmefra.  Han hadde 
funnet at der var en 

klubb like ved 

Vinterpallasset, men da 
han kom frem til 

adressen den aktuelle 

dagen, viste det seg at 
de hadde flyttet til en 

annen adresse, og 
dermed gikk besøket i 

vasken. 

  
ES 

  

MØTE  13.08.02 

  

Møte på hytta til Heidi 
ved Gjerseth sætra.  

  
Dette ble en fin opptakt 

til fjellturen i 

september og ca. 20 
rotarianere kom enten 

syklende/gående langs 

vatnet, over 
tannlegeråsa, fra 

grytasida, mens andre 
tok veien over 

Skulstad/ 

Håvikhornet.  Været 
var fortreffelig som 

kaffe og svelene fra 
Heidi, og med litt 

”radar” holdt vi 

myggen på 
avstand.  Når man i 

tillegg kom frem med 

sveivegrammafonen 
med 78 plater og spilte 

Nordlandsnetter med 
”Booken”? ble det helt 

topp.  Etter et hyggelig 
samvære, fikk vi en 

flott tur tilbake med 

enda flere som gikk 
over de høye fjelle. 

B.J. 

  

 

  

På hytta til Heidi. 
Nå var det jammen 

godt med en kaffi. 
  

  

MØTE  20.08.02 

  

President Magne 
ønsket velkommen. 

Kveldens 
hovedpost:  Komitemøt

er. 

  
Presidenten orienterte 

om at han hadde til 

hensikt å få inn litt mer 
penger i kassen i løpet 

av året. 
Det ble videre orientert 

om høstturen den 13-

15 september. 
Disse ble utnevnte som 

komité for Rotary’s 

100 år: 
            Olav 

            Thorleif 
            Svein 

Det ble videre orientert 

om programposter 
fremover høsten. 



  
ES 

  
  

MØTE  27.08.02 

  
Denne kvelden hadde 

vi guvernørbesøk, og 
møtet opna difor 

naturleg nok med at 

president Magne 
ynskte guvernør Arne 

Solheim frå Skogn og 

ass. guvernør Oddbjørn 
Øien frå Sula 

velkomne.  Presidenten 
tok deretter opp nokre 

få klubbsaker, og han 

minte m.a. om 
påmelding til fjellturen 

13.-15. september. 
Det var to fødselsdagar 

sidan forrige 

møte:  Rune 25. og 
Thor 26 august. 

Så var det mat og kaffi, 

og det var tydeleg at 
kameratskapskomiteen 

med Heidi og Trond 
hadde fått sving på 

smørbrøda – flott 

arbeid og arrangement. 
Guvernør Arne takka 

for varm velkomst og 

nemnde at det var ein 
interresant tur hit til eit 

område han var lite 
kjent i. 

I sin tale tok 

guvernøren 
utgangspunkt i 

verdspresidentens 
motto: ”så frø av 

kjærlighet”, noko han 

meinte var ved kjernen 
i Rotary-ideen. 

Årets verdspresident 

har ikkje lansert nye, 
store prosjekt – og takk 

for det.  Guvernøren 
nemnde at Rotary er 

verdens største 
organisasjon med over 

1,2 mill medlemmar og 

30 000 klubbar i alle 
verdsdelar.  For sin del 

ville guvernøren legge 

vekt på dette med 
omsorg – lokalt og 

globalt, noko  han 
meinte var fullt ut i 

tråd med 

verdspresidentens 
motto. 

Ingen nye og store 

prosjekt, men vi ble 
mint om dei vi alt 

har:  Først og fremst 
Rotary Foundation, og 

vidare Polio Pluss som 

ein no ser slutten 
på.  Dessutan er det 

mange lokale tiltak og 
ikkje å forgløyme dei 

mange 

utvekslingsprogramma. 
Rotary blir100 år i 

2005, og målet til då er 

1,5 mill medlemmar, 
kvart medlem skal 

bidra med minst 105 
US dollar til Rotary 

Foundation, og at kvar 

klubb har eit 100 års 
prosjekt å arbeide med 

fram til jubileet. 
Guvernøren nemnde 

avslutningsvis at 

verdskongressen i 2005 
naturlegvis skal vere i 

Chicago.  Distriktskonf

eransen er no flytta til 
hausten, og i år blir den 

på Stiklestad 18.-20. 
oktober. 

Til slutt fekk  ass. 

guvernør Oddbjørn 
Øien ordet til å 

presentere seg før 
president Magne takka 

for ein triveleg kveld 
med gildt besøk. 

  

Th.M 

MØTE  03.09.02 

  
Tur til ”Krogsæter 

Museum”. 

  
4 biler med 16 

rotarianere reiste til 

Krogsæter, hvor man 
ble møtt av Gunvor 

Krogsæter som tok oss 
med en runde tilbake i 

tid, blant annet til den 

store ulykka i 1850, 
hvor 11 mennesker 

omkom og 70 husdyr 
ble tatt av elva, også 

gard og bygninger ble 

ødelagt.  En stor bauta 
ved veien forteller oss 

om omfanget av 

ulykka.  Vi ble ellers 
vist rundt i den gamle 

kolbeinstova som 
hadde blitt flyttet og 

oppattbygd lengre opp 

i bakken.  Drivkraften 
bak dette arbeidet var 

den kjente 

lokalhistorikeren Johan 
Krogsæter.  Stova 

inneholder diverse 
pulter og 

skolemateriell i 1. etg 

mens 2. etg var det 
diverse redskap og 

gjenstander som hadde 
vært brukt oppover 

tida. 

  
B.J. 

  

  

MØTE  13-15.09.02 



  
Fjelltur til Furuhaugli 

Fjellstue. 
  

23 rotarianere med 

følge ankom 
Furuhaugli fredag hvor 

man fikk servert 

rømmegraut, etterfulgt 
av kaffi og sosialt 

samvær.  Lørdag satte 
10 karer kursen for 

Snøhetta.  Det ble en 

slitsom tur med mye 
vind og snø.  De øvrige 

reiste til Hjelle sæter 

og fikke en fin fjelltur 
de også.  Til aftens ble 

det servert 
reinsdyrsteik med 

molte til dessert. 

Konkurranse og dans 
på kvelden hvor også 

klubbmester Arne V. 
underholdt med spill 

og sang.  Det var 

reinsjakt i området som 
ga noe begrenset 

bevegelsesfrihet. 

Grei plass med noen 
minuser… 

  
B.J. 

  

 

  

Stor stemning på 
Furuhaugli Fjellstue 

med President og 
Seremonimester som 

aktive bidragsytere. 

  
  

MØTE  17.09.02 

  

På programmet stod 

fritt møte og Thorleif 
tok ordet og fortalte 

om ein tur han hadde 

nylig gjort i regi ”Dei 
kvite bussane”.  Han 

reiste saman med ei 
skuleklasse fra Vestnes 

som skulle besøke 

Auswitz/Birkenau.  De
t vart for alle ei 

rystande 
oppleving.  Returen 

gikk via Prag og 

Berlin. 
Fødselsdag: 

Presidenten 

B.J. 
  

  

MØTE  24.09.02 

  

Visepresident Harald 
G. leia møtet. 

Kveldens program var 
ved yrkeskomiteen. 

  

Post. 1: 
Past president Bjørn S. 

gikk gjennom 
rekneskapen frå 

foregående år.  Det var 

ingen kommentar til 
rekneskapet 

  

Post 2: 
Bjørn refererte frå 

kommunestyre. 
Det dreier seg om store 

saker for tida, og for 

Brattvåg sitt 
vedkomande er det 

skulesaka, 
sjukeheim/omsorgsbust

ader/ kulturhus, -og 

byggjefeltet på 
Synnalandsneset. 

Til slutt hadde Rolf h: 

eit innlegg om div. 
norske, nasjonale 

begrep, til dømes er 
kjøtkaka kåra til vår 

nasjonale matrett, 

gjerdesmetten vår 
nasjonalfugl, og nå er 

Stetind i Nordland kåra 

til vårt nasjonale 
fjell.  Rolf leste eit 

avsnitt frå ei bok av 
Arne Næss om ein 

strabasiøs klatretur til 

dette glatte, steile 
fjellet. 

  
N.R. 

  

  

MØTE  01.10.02 

  
Presidenten hilste 

velkommen samt en 

kort gjennomgang av 
klubbsaker, endring av 

møteprogram og om 

mulig besøk fra 
Ålesund Øst i 

forbindelse med 
krabbefesten 22 

oktober. 

Hovedposten denne 
kvelden var Ego og 

yrkesforedrag ved 
Heidi Gjerseth.  Heidi 

vokste opp i huset som 

bestefaren bygde i 
1928, hvor faren var 

snekker og mor 

heimeværende i de 
trygge 60 åra da folk 



gikk på 
kaffebesøk.  Det var 

stor nærhet til familien 
da både bestemor og 

onkler bodde i det 

samme huset.  Skulen 
var ikke alltid det mest 

interessante plassen å 

være, og leksene ble 
oftest utført på bussen, 

men når det kom til de 
praktiske gjøremåla så 

hadde Heidi mange 

talenter.  Sy prøvde 
hun allerede som 3 

åring og fantasi hadde 

hun til gangs, eksempel 
på dette var når hun 

laget båt med 
bestemors korsett som 

seil.  Sov og strikka 

seg gjennom ett år i 
Spjelkavik, 

handelsskole, men slo 
fast at hun hadde ikke 

kontorgener. 

Etter undgomsskolen 
ble det ett år på Borg 

Folkehøgskole, 

praktisk linje, men kun 
som en transportetappe 

for å komme videre på 
Tekstil og forming 

i  Molde. 

Hun begynte etter 
hvert å jobbe og fikk i -

82 et vikariat ved 
Haram Sykehjem som 

aktivitetsleder, og 

senere fast stilling. 
Heidi gifta seg i -84 

med Helge og fikk 

Magnus i -88 og 
Vibeke i -91. 

Heidi fann ut at hun 
måtte prøve noe nytt, 

og etter ett ”hvileår” 

realiserte hun 
drømmen om egen 

systue med navnet 
”Lille spesiell systue” i 

bestefars gamle 
snekkerverksted, hvor 

hun startet opp med 

lappeteknikk, holdt 
diverse kurs privat og 

innom husflidslaget og 

fikk etter hvert mye å 
gjøre med private 

oppdrag av ymse 
slag.  Sammen med 

Marit og Arnhild 

kjøpte hun Stoffbua i 
1997, hvor hun i dag 

bruker ca 2/3 av sin tid, 

mens den øvrige 
kapasiteten brukes på 

den ”Lille spesielle” 
hvor hun tryller fram 

mange spesielle 

kostymer til 
forskjellige formål. 

Det var et interessant 
og lunt foredrag vi 

fikk, hvor hun skildret 

sitt yrke og oppvekst 
på en glimrende måte. 

  

B.J. 
  

  

MØTE  08.10.02 

  

Besøk på Brattvåg 
Barneskole. 

  
President Magne hilser 

oss velkommen, 

gjennomgang av 
enkelte klubbsaker 

bl.a. brev fra Kvåle 30 
års distriktsjubileum, 

samt fødselsdager ved 

Ivar og Hjørdis. 
Det ble ellers informert 

om julekort for 

Handicamp og om 
programendringer.  Ma

gne tok oss tilbake i tid 
og informerte om 

skolens utvikling i 
antall elever, lærere og 

andre ansatte.  Det er i 

dag 230 elever hvor 68 
også benytter seg av 

SFO tilbudet.  14 % av 

elevmassen er 
fremmedspråklige.  Ma

gne informerte om den 
kommende 

renoveringen av skolen 

som består av 2 
byggesteg, hvor det er 

vedtatt en økonomisk 

ramme og tidsplan 
hvor renoveringen skal 

være ferdig til 
skolestart 2004.  Det 

første som skulle 

gjøres var at det skulle 
lages et nytt 

skisseprosjekt, det var 
også valgt en gruppe 

som skulle gi innspill 

til prosjektet hvor også 
foreldre skulle 

delta.  Entreprenør er 

ennå ikke valgt. 
  

B.J. 
  

  

MØTE  15.10.02 

  

Program-bobiltur 
gjennom tidligere 

Østeuropa ved Arne og 

Alfhild. 
  

I president Magnes 
fravær ønsket Harald 

oss velkommen til 

møte.  Først med den 
triste nyheten om at 

Sevrin Skjelten var 

død, hvorpå det ble 
holdt ett minutts 



stillhet til minne om 
han, som også var 

president i 75/76 og 
som var med på å 

starte klubben. 

Den organiserte 
bobilturen varte i 3 

uker og startet i 

Warzava, men totalt 
ver de på veien i 6 uker 

og total kjøredistanse 
var 850 mil og som 

nevnt med start i 

Polen.  Videre 
gjennom de Baltiske 

stater, Russland, 

Hviterussland og endet 
opp i Vilnius.  De 

kjørte i kolonner med 
en førerbil foran og de 

øvrige med en rimelig 

avstand for å unngå 
lange køer.  For å 

holde kontakt var 
bobilene utstyrt med 

walki talki.  Det var 

relativt varmt fra 34-39 
C, det varierte hvor 

lenge de stoppet på de 

forskjellige plassene 
fra 2-5 dg.  I tillegg til 

alle opplevelsene de 
hadde i de forskjellige 

landene, så var den 

sosiale rammen og det 
gode miljøet i 

reisefølget som besto 
av ca 20 bobiler veldig 

bra.  For å nevne 

enkelte opplevelser så 
måtte presten i 

Hviterussland som 

vigsla bilene og 
serverte vodka og 

småkaker etterpå 
morsomt.  Også i Riga 

hvor 40 % av husa er 

Jugend type, for øvrig 
så hadde byen 800 års 

jubileum i 
2001.  Andre 

høydepunkt var 
selvsagt Moskva med 

alle sine historiske 

bygninger. 
For oss andre som fikk 

høre og se så ble det en 

interessant kveld, og 
det er nok flere som 

kunne tenke seg en slik 
tur. 

  

B-J. 
  

  

MØTE  22.10.02 

  

Program – Krabbefest. 
  

Presidenten ønsket 
velkommen til 

krabbefest da spesielt 

mange gjester fra 
Ålesund Øst, hele 23 

rotarianere med følge, 

samt våre egne 
ledsagere. 

En spesiell gjest var 
Wilhelm Børs Lind 

som valgte å feire sin 

85 års dag i lag med 
oss.  Krabben var av 

vanlig god kvalitet 

med god drikke 
til.  Noen innslag var 

det også plass til, hvor 
bl. a. Sindre leste 

”Krabbetausa” fra 

Jostein Kvithaug sin 
diktsamling, mens 

Thorleif fortalt om en 
noe spesiell avtale i 

forbindelse  med 

eiendom på 
Vestnes.  Også 

gjestene memorerte 

over både om 
oppstarten av Brattvåg 

Rotaryklubb samt en 
del episoder og 

historier blant gode 
rotarianervenner hvor 

Kalle Kraft var spesielt 

nevnt.  En hyggelig 
kveld med fullt hus og 

som ble rundet av med 

trekning av kveldens 
lotteri. 
 


